



Protokoll fra hovedstyremøte, 1. juni 2026

Tid: 1. juni 2026 kl. 18.30 – 21.00
Sted: Klubbhuset

Innkalt: Eva Sjue, Dag Endal, Eva Bakke, Elisa Wiborg, Monique Nyberget Hiller, Knut Røli, Jone Hjorteland, Monir Rfifi

Forfall: Trond Dahl, Winta Negassi, Waqa Sarwar

Sak HS9/2026-2027 Godkjenning av protokoll og sakliste

- a) Hovedstyreprotokoll fra 13. april 2026
- b) Forslag til sakliste

Vedtak:

Protokoll og sakliste godkjent.

Sak HS10/2026-2027 Økonomi 2026

Jone la fram en muntlig orientering om økonomisk status for 2026. Det var ikke noe ekstraordinært å berette. Mange av gruppene har underskudd. Det er fordi de store og faste inntektene kommer senere på året.

Vi har fått melding om at vi er tildelt 950.000 kroner for 2026 fra Kulturdepartementets ordning «Inkludering i idretten». Dette er 200.000 mindre enn i fjor, noe som skyldes at midlene er fordelt på flere idrettslag. Disse 950.000 er ikke budsjettet inn i 2026. Men Jone gjorde styret oppmerksom på at det er betydelig usikkerhet rundt 2027-budsjettet vi skal lage om noen måneder. To prosjekter som har dekket mange av deltidsstillingene våre, utløper i 2026. Kanskje får vi ny midler, men dette vet vi ikke noe om nå.

Driften av BUA er økonomisk sikret for de kommende årene! Vi har fått midler både fra Sparebankstiftelsen og Bufdir. Begge bevilgningene var opprinnelig til avlønning av unge medarbeidere. Nå har vi fått omdisponere midlene fra Sparebankstiftelsen til andre driftsutgifter, mens Bufdir-pengene går til lønn.

Daglig leder Jone ønsker at vi skal se på plassering av klubbens penger og det store antallet gruppekontoer som vi har i banken. Her står ganske store midler på kontoer som ikke gir noen avkastning.

Vedtak:

Den økonomiske situasjonen tatt til etterretning.

Jone og Trond bes om å utrede om dagens løsning med mange kontoer med liten avkastning skal erstattes av en annen løsning.



Sak HS11/2026-2027 Byggeprosjektet

Eva S, Jone og Dag ga en muntlig orientering om status for de ulike delene av byggeprosjektet:

- Høring detaljregulering Tvetenveien 183 (skoler og idrett)
- Tennisbanene
- Fotballbaner ved Lutvann skole
- Bassenget på Haukåsen skole

Rett før styremøtet hadde Jone, Eva og Dag, sammen med NJJK, vært på møte med Oslobygg og GASA. De ønsket å gi oss en status for detaljreguleringen i forkant av at den blir lagt ut på offentlig ettersyn midt i august med høringsfrist rundt 20. september. Kommunen legger opp til et offentlig informasjonsmøte i uka 17. – 22. august.

Det kom ikke fram noe nytt, men vi fikk en grundig orientering om prosessen rundt høringen og etterarbeidet fram mot et mulig politisk vedtak på byggeprosjektet rundt årsskiftet 2027/2028. Viktig presisering: Når reguleringssaken kommer på høring, angår den bare de ytre rammene i byggeprosjektet (disponering av arealer, plassering av anlegg, størrelser på anlegg og bygninger), ikke det innvendige i hvert bygg. Fotballanlegget er i en mellomstilling, siden det er et utendørsanlegg. Innvendige løsninger hører til det de kaller «forprosjektet» som blir lagt fram etter at offentlig høring av reguleringssaken er avsluttet.

Orienteringen viser at store deler av prosjektet allerede er fastlagt og at innsigelser fra lokalt hold eller offentlige etater kan bety betydelige forsinkelser i framdriften. Samtidig kan vi konstatere at vi har fått gjennomslag for det meste av det vi har foreslått underveis i prosessen. Oslobygg hadde notert seg at vi har vært villige til politiske omkamper i flere runder – og at vi har vunnet fram.

Når disse papirene kommer, må vi ha beredskap for å finlese dem, gjøre vurderinger og begynne skriving av høringsinnspill. De berørte gruppene må trekkes inn for å vurdere forslagene på sine spesifikke områder, slik at denne kunnskapen kan gå inn i klubbens samlede høringssvar.

Bydelen og Samarbeidsrådet diskuterer hva som ellers skal lages av informasjons- og medvirkningstiltak for å sikre at det kommer gode innspill fra lokalmiljøet vårt. Kanskje må vi i HIF bidra.

Vedtak:

Eva S ber om møte med Bymiljøetaten om midlertidige anlegg og om tennissaken.

Jone og Eva S sende en orientering til gruppene om hva høringen vil inneholde og hva vi kan påvirke. Vi legger opp til et samlet høringssvar fra Haugerud IF der vi inkluderer anliggender som gruppene måtte melde inn.

Jone og Eva S lager et notat til tennisgruppa etter informasjonen som kom fram i møtet med OBF.

Sak HS12/2026-2027 PR-strategi for klubben

Jone la fram et forslag til PR-strategi for klubben, utarbeidet av Winta, Monique og Jone.

På styremøtet diskuterte vi om strategien er klar til endelig vedtak, eller om den trenger mer bearbeiding, eller om vi skal betrakte det som et «rullerende dokument»

10. juni blir det SoMe-seminar med Helen Senel som instruktør.

**Vedtak:**

PR- strategien godkjent.

Strategien må kommuniseres til gruppene. Jone følger opp i forbindelse med SoMe-seminaret som skal være om noen dager.

Sak HS13/2026-2027 Rådsinstruks

Styret diskuterte et forslag til rådsinstruks fra Jone. I teksten var det brukt «styre», ikke «råd» som betegnelse på det ansvarlige organet i gruppene. Det var bred enighet om at utkastet var dekkende for klubbens situasjon, samtidig som det alltid vil bli en vurdering fra gruppe til gruppe hva slags roller man skal ha i gruppestyret og hvordan oppgaver skal fordeles. Gruppene er veldig ulike i omfang og aktivitet. Styret hadde en diskusjon på dette.

Vi bør se rådsinstruksen i sammenheng med Organisasjonsplanen. Denne planen skal være retningsgivende for forholdet mellom hovedstyret, grupperådene og gruppene. En ny rådsinstruks bør antakelig inngå som et kapittel i en ny versjon av Organisasjonsplanen, som vi fremmer for årsmøtet 2027.

Vedtak:

Rådsinstruksen godkjent. Det legges inn et avsnitt i starten som forklarer at betegnelsen «gruppestyre» er brukt.

Styre vil foreslå på neste årsmøte å endre teksten i klubbloven: fra grupperåd til gruppestyre.

Presisere at en rolle kan fylles av flere personer, men at en har hovedansvaret.

Vurdere å legge inn en rolle for egne arrangementer.

Sak HS14/2026-2027 Ny lov for Haugerud IF

Styret har tidligere blitt orientert om at vi må endre klubbens lover slik at de samsvarer med NIFs nyeste lovnorm, vedtatt av idrettsstyret tidligere i år. Jone har laget en ny versjon av vår lov, der nødvendige endringer er blitt lagt inn. Den er tidligere sendt til styret for orientering, men vi bør ha en formell forankring av en ny lov. Den trenger ikke vedtas på årsmøtet.

Den nye versjonen har hovedsakelig redaksjonelle endringer, ikke endringer av substans.

Forklaring fra Jone:

All tekst som stammer fra NIFs lovnorm må vi følge, uavhengig av hva vi måtte ønske å nedfelle i egen lov. Jeg har ikke gjort noen endringer i paragrafer som er HIF-spesifikke, kun videreført tekst som har vært brukt siden forrige revisjon i 2020.

Paragraf 3 er et godt eksempel på hvordan den nye lovteksten fungerer. Det nye eksempelet referer bare til de aktuelle paragrafene som tar, i dette tilfellet, medlemmer for seg. Dermed blir teksten i vårt lovdokument bare et par setninger, i motsetning en hel side som det tidligere var. Dokumentet er med andre ord kortere, men innholdsmessig og rent praktisk ganske likt vår tidligere lov. I noen tilfeller har jeg valgt å beholde hele paragrafene i vår lovtekst, da det vil være mer praktisk å forholde seg til.



Eksempel: Lovenormen sier: "For regler om opptak av medlemmer, utmelding, fratakelse av medlemskap mv., gjelder [NIFs lov §§ 10-4 og 10-6](#). For idrettslagets plikt til å registrere opplysninger i idrettens medlems- og organisasjonsregister, gjelder [forskrift om idrettens medlems- og organisasjonsregister](#), jf. [NIFs lov § 10-5](#)." Jeg har lagt inn de faktiske lovene, slik at dokumentet er håndgripelig og ikke bare en rekke referanser til NIFs nettside. Unntaket for akkurat dette er delen om årsmøte som gjør en rekke henvendelser til ulike paragrafer tett på hverandre. Det ville blitt et virvar.

Den tidligere loven innholdet også konkrete steg man som idrettsforening kunne ta i ulike situasjoner. Dette er i dag ikke lengre lovtekst, men ligger tilgjengelig i en veileder fra juridisk avdeling i NIF, og derfor fjernet fra våre lover. Eksempel på dette er prosedyren for hvordan skal gå frem hvis man må utestenge et medlem.

Vedtak:

Ny lov for Haugerud IF godkjent.

Sak HS15/2026-2027 Endringer i fotballrådet

Mikael Fidjeland ba om å få trappe ned engasjementet i fotballrådet, ganske enkelt fordi han ikke lenger har tid til den innsatsen som ledervervet krever. Mikael tok dette vervet da vi trengte det som mest, og han har etablert orden og system rundt fotballrådet. Det har vi takket ham for, og vi er glade for at han har sagt ja til å fortsette i rådet i en litt mindre krevende posisjon.

Jone og Dag har gjort en innsats for å finne en ny løsning på fotballrådet. Dette er rett og slett et kjempeviktig råd for hele klubben! Fotballen er størst. Det har ikke vært en veldig vanskelig jobb; vi har mange gode folk å spille på i Haugerud-fotballen.

Dette betyr at fra nå av har fotballrådet denne sammensetningen: Monique Nyberget Hiller, leder (fortsetter, men i ny posisjon); Reda Dahay, (fortsetter); Mikael Fidjeland, sekretær (fortsetter, men i ny posisjon); Trond Dahl, økonomiansvarlig (ny); Toril Todal Støback, materialforvalter og medlemsregister (fortsetter); Adil Svendsen Laatyaoui (ny); Mohamed Mahnin (fortsetter); Roar Loraas (fortsetter)

Vedtak:

Sammensetning av nytt fotballråd godkjent.

Sak HS16/2026-2027 Orienteringssaker

- Den 19. mai ble det avviklet ny «Familiedag i DenGodeLandsbyen». Samme opplegg som tidligere. Vi bidro med HIF-info, aktivitetstype, BUA og Den Gode Landsbyen-stand.
- Neste familiedag – Trosterud/Haugerud-dagen – blir den 6. september.
- Vi har hatt to viktige besøk på klubbhuset av politikere som vil høre mer om vår modell for forebygging i oppvekstmiljøet. Først kom justisminister Astri Aas-Hansen med følge den 19. mai. Idrettspresidenten Zaineb Al-Samarai og Magne Brekke fra OIK var også til stede. Besøket har blitt godt synliggjort i sosiale medier. Den 22. mai kom tre stortingsrepresentanter fra Arbeiderpartiet; Malin Bye Sørensen (fra Furuset), Bente Estil (familiekomiteen) og Farukh Qureshi (justiskomiteen), pluss to rådgivere. Vi opplevde i begge møtene at vår historie blir veldig positivt mottatt av politikerne; både det at HIF tar



et utvidet samfunnsansvar og at vi driver et systematisk byggende arbeid i lokalsamfunnet. Begrepet DenGodeLandsbyen fungerer bra i slike sammenhenger. OIK bruker besøkene på Haugerud til å promotere behovet for økonomisk og politisk støtte til denne typen idrettsklubber.

- Onsdag 20. mai hadde vi første oppstart av mentorprogrammet i samarbeid med Haugerud skole. Mohsen (tidligere elev) og Winta snakket med rundt 25 elever om det å skaffe seg et liv og et yrke når man har Haugerud/Trosterud som utgangspunkt. Det kommer nye slike møter mellom mentorer og elever, kanskje med Waqas i hovedrollen? Etter hvert er tanken at vi også skal organisere individuell mentoring.
- 29. mai ble det arrangert ny id-festival på Haugerudbanen, også denne gangen med ICC Alna og Haugerud IF Ungdomsrådet som hovedansvarlige. Støttet av bl.a. Haugerud kirke, Trosterudklubben og Nabolagshuset.
- Jone har vært på HMS-kurs og fulgt opp med en HMS-runde i anleggene og med de ansatte. De første oppfølgingstiltakene er iverksatt. Noreldin er valgt til verneombud.
- Vi har fått 400.000 kroner fra Områdeløftet/Bydel Alna til arbeidet med #DenGodeLandsbyen, på vegne av alle organisasjonene som står bak.
- Onsdag 13. mai hadde vi veteranreff for gamle HIF-ere. God stemning, minner fra tidligere tider, folk som ikke hadde sett hverandre på lenge. Per Kristian Løken møtte også og fikk en ekstra honnør fra styreleder Dag. Presentasjonen av HIF-en av i dag falt i veldig god jord! Etter møtet på klubbhuset så vi A-laget vinne 4-1 over BVH på Haugerudbanen.
- Hvis det blir tid: Muntlig oppdatering fra Jone om status på prioriteringer for 2026; bl.a. nye nettsider, Microsoft, sportsplan etc.

Vedtak:

Tatt til orientering.

Sak HS17/2026-2027 Møteplan

Vedtak:

- Vi har sommeravslutning ved klubbhuset onsdag 17. juni kl. 18.00
- Styremøte mandag 24. august kl. 18.30 på klubbhuset.

Referent:

Eva Bakke

Protokollen godkjent

Dag Endal

Styreleder